



楓城新聞與評論

Maple News and Commentary

ASPPH Friday Letter 刊登投稿

健康政策與管理研究所葉明叡老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Developmental trajectories of health and long-term care systems: The transitions of solidarity in four Asian countries

<https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0167494322001728?via%3Dihub>

[\[Friday Letter: March 10, 2023\]](#)

食品安全與健康研究所羅宇軒老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Integrating high-throughput exposure assessment and in vitro screening data to prioritize endocrine-active potential and dietary risks of pesticides and veterinary drug residues in animal products

<https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0278691523000418?via%3Dihub>

[\[Friday Letter: March 17, 2023\]](#)

健康行為與社區科學研究所張齡尹老師和健康政策與管理研究所江東亮老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Family environment characteristics and sleep duration in children:

Maternal mental health as a mediator

<https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0277953622007560?via%3Dihub>

[\[Friday Letter: March 24, 2023\]](#)

食品安全與健康研究所魏嘉徵老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Early-life perfluorooctanoic acid (PFOA) and perfluorooctane sulfonic acid (PFOS) exposure cause obesity by disrupting fatty acids metabolism and enhancing triglyceride synthesis in *Caenorhabditis elegans*

<https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0166445X22002004?via%3Dihub>

[\[Friday Letter: April 7, 2023\]](#)

流行病學與預防醫學研究所林苑俞老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Cardiovascular health and four epigenetic clocks

<https://clinicalepigeneticsjournal.biomedcentral.com/articles/10.1186/s13148-022-01295-7>

[\[Friday Letter: April 14, 2023\]](#)